

# Renewal of NTUST Scholarship Application Form

## 臺科大外籍研究生獎學金續領申請表

For applicant use only			
姓名 (中文) Full name in Chinese (if any)		姓名 (英文) Full name in English	
系所 Department		學號 Student ID number	
國籍 Nationality		電話 Phone (mobile) number	
E-mail		學業總平均 Previous year's GPA	
前一年度之 獎學金狀態 <b>Scholarship status of previous year</b>		Please tick one of them: <input type="checkbox"/> Full scholarship <input type="checkbox"/> Tuition waiver <input type="checkbox"/> Partial scholarship <input type="checkbox"/> Non-scholarship	
Check list of required documents: <input type="checkbox"/> 申請書      An application form <input type="checkbox"/> 學生證影本      A copy of the Student ID card <input type="checkbox"/> 前一年成績單      An official transcript of the previous year <input type="checkbox"/> 研究成果      A report or record of research output			
Student's signature : _____			

For department or thesis advisor use only	
◆系所或指導教授是否同意該生續領: <input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否	
◆若該生為 <u>免學雜費</u> 獎學金續領生，請系所或指導教授簽章: _____	
◆依據 102 年 4 月 16 日「邁向頂尖大學計畫」與「典範科大計畫」執行委員會決議事項辦理，自 102 學年度起，對於外籍研究生獎學金全額及半額受獎生，各系所或指導教授必須提供配合款:博士生每月新台幣 3000 元，碩士生每月新台幣 2000 元。	
Based on the decision made by “Top University Grant Project and Paradigm Technological Universities” meeting on April, 16, 2013, beginning with 2013 fall semester, for the NTUST scholarship recipients, both of full monthly stipend and partial monthly stipend, the department or thesis advisor must provide NTD2,000 of the monthly stipend to master's students and NTD3,000 of the monthly stipend to doctoral students, with the remaining portion of the stipend provided by the university.	
系所或指導教授請填寫配合款經費來源計畫代碼: _____	
系所或指導教授簽章 : _____	